

Universal A/C Remote

Model:K-1038E

Manual Programming:

- 1- Put batteries in the control and turn on the air-condition.
- 2- Find out the type of your air condition and the first code from the code table. Take HAIER as an example
- 3- Press and hold the "SET" button for about 3 seconds until the type code is flickering in the window, then press "TEMP+" button until the code you need is on the window and flickering, the air condition will start up if the code is right.
- 4- Press "OK" button and then the code of the type will stop flickering.
- 5- Check the function of the buttons on the remote control to make sure there is no problem. The setup is finished if there is no problem. If not, repeat the step 2-3.



Auto Programming:

- 1- Put batteries in the control and turn on the air-condition.
- 2- Press and hold the "SET" button for 6 seconds until the type code has changed (+1), now it's in the mode of fast searching for the available type. Checking the status of your air condition and press "OK" button to finish the searching when the air condition starts automatically.
- 3- Check the function of the buttons whether working or not (Except the "TEMP+, TEMP-, TIME ON, TIME OFF, SET buttons). Press the "OK" button to finish if there is no problem and the code is effective, if not, press "SET" button to keep on searching.

البرمجة اليدوية:

- 1- ضع البطاريات أشعل المكيف
- 2- إبحث عن إسم المكيف في جدول الكودات (مثال: HAIER)
- 3- إضغط كبسة "SET" لمدة ثلاث ثواني تقريباً الى أن يومض على الشاشة ثم تستطيع الإنتقال من رمز لأخر عبر الضغط على زر "TEMP+" و زر "TEMP-" و عندما تدخل الرمز الصحيح سيعمل المكيف مباشرة
- 4- إضغط على زر "OK" عندها سيتوقف الرمز عن الوميض.
- 5- تحقق من وظيفة الأزرار الموجودة على جهاز التحكم عن بعد للتأكد من عدم وجود مشكلة، إذا لم يكن هنالك مشكلة تكون قد إنتهيت من البرمجة، أما اذا كان لديك مشكلة فأعد إجراء الخطوتين 2-3



البرمجة الآلية:

- 1- ضع البطاريات أشعل المكيف
- 2- إضغط على زر "SET" لمدة 6 ثواني إلى أن يتغير الرمز على الشاشة الى (+1) الآن يصبح في وضع البحث السريع عن الرمز الصحيح تاكد عندما يبدأ المكيف في العمل أن تضغط مباشرة على الزر "OK" لإيقاف البحث.
- 3- تحقق من وظيفة الأزرار الموجودة على جهاز التحكم عن بعد للتأكد من عدم وجود مشكلة (باستثناء الأزرار (TEMP+, TEMP-, TIME ON, TIME OFF, SET إضغط على الزر "OK" إذا كان كل شيء يعمل بالشكل الصحيح, أما إذا كان هنالك مشكلة إضغط على الزر "SET" لإستمرار البحث.